

Date: 20 December 2023

التاريخ: 20 ديسمبر 2023م

Subject: Issue of Subordinated Perpetual Additional Tier I Capital Instruments ("Bonds") of Ahli Bank S.A.O.G. ("Bank").

الموضوع: إصدار سندات ثانوية دائمة إضافية من الفئة الأولى لرأس المال لبنك الأهلي ش.م.ع.ع

Further to the announcement published on March 27, 2023 regarding the Resolutions of the Extraordinary General Meeting, the prospectus for the issue of the Bonds up to 54 million on a private placement basis ("Bonds Issue") was approved by the Capital Market Authority ("CMA") on December 13, 2023. The subscription for the issue was to commence on December 17, 2023 and end on December 20, 2023. However, due to the unexpected announcement of the suspension of work from December 16, 2023 to December 18, 2023, the Bank obtained an approval from the CMA to amend and extend the subscription period up to December 24, 2023.

بالإشارة إلى الإعلان الصادر بتاريخ 27 مارس 2023م بشأن قرارات إجتماع الجمعية العامة غير العادية، وقرار موافقة الهيئة العامة لسوق المال على نشرة إصدار سندات ثانوية دائمة إضافية من الفئة الأولى لرأس المال، بحجم يصل إلى 54 مليون سند عن طريق الاكتتاب الخاص، بتاريخ 13 ديسمبر 2023م، والذي كان من المقرر أن يبدأ في تاريخ 17 ديسمبر 2023م وينتهي في 20 ديسمبر 2023م.

وبموجب الإعلان الصادر بتعليق العمل في القطاعين الحكومي والخاص من تاريخ 16 ديسمبر 2023م إلى 18 ديسمبر 2023م. يود البنك الأهلي الإفصاح بأنه قد حصل على موافقة الهيئة العامة لسوق المال على تمديد فترة الإكتتاب إلى تاريخ 24 ديسمبر 2023م.



The Bank shall make further disclosures upon the completion of the Bonds Issue.

سيقوم البنك بإفصاح آخر عند الإنتهاء من إصدار السندات.

With regards,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،

Habib Murtadha Al Hamaid
Corporate Secretary &
Investor Relations Office



حبيب بن مرتضى آل حميد
أمين سر مجلس الإدارة
ومسؤول علاقات المستثمرين